
 

1 
 

Nivåvænge Grundejerforening 

Bestyrelsen 

Den 27. april 2024 

 

Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 10. april 2024 

Mødet blev afholdt hos Anne, 92. 

Deltagere: Anne Kofoed; Kristian Mathiasen; Christine Jensen; Erik Mørup; Peter Mandrup Jensen 

samt Frank Rygaard.  

 

1. Bestyrelsens konstituering 

Bestyrelsen bekræftede den konstituering, der blev foretaget umiddelbart efter 

generalforsamlingens afslutning: 

Formand: Anne Kofoed, næstformand: Erik Mørup, kasserer: Kristian Mathiasen, sekretær: 

Peter Mandrup Jensen (også udpeget til bestyrelsens repræsentant i garageforeningens 

bestyrelse), og medlem: Christine Jensen 

 

2. Mødekalender 

Forslag var udsendt inden mødet. Disse datoer blev fastlagt: 

Bestyrelsesmøder (alle dage 19.30): 

• Onsdag 10. april (i dag) 

• Tirsdag 4. juni – hos Kristian 

• Tirsdag 20. august – hos Erik 

• Torsdag 24. oktober – hos Christine 

• Mandag den 20. januar 2025 – hos Peter 

• Tirsdag 28. januar – hos Kristian 

Generalforsamling: mandag den 24. februar 2025 kl. 19.00 

Arrangementer:  

• Forskønnelsesdag: lørdag den 11. maj kl. 9.00 
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• Sct. Hans arrangement: søndag den 23. juni  

• Store klippedag: lørdag den 21. september 

 

3. Evaluering af generalforsamlingen 2024 

Bestyrelsen udtrykte tilfredshed med fremmødet og afviklingen, der afspejlede, at der var 

forholdsvis få nye emner på dagsordenen. Under nedenstående punkt 5 samlede bestyrelsen 

op på de emner, der havde været nævnt under eventuelt på generalforsamlingen. 

 

4. Storskrald 

Bestyrelsen drøftede den utilfredsstillende situation kort før påske, hvor den planlagte 

afhentning af storskrald ikke blev gennemført. Bestyrelsen skrev i den forbindelse til 

Fredensborg Kommune, men fik hverken løst afhentningen eller svar på henvendelsen. 

Bestyrelsen besluttede at følge op over for kommunen. Anne og Peter formulerer henvendelse 

indeholdende ønske om møde. 

 

5. Drøftelse af bestyrelsens arbejdsplan 

Bestyrelsen havde en første drøftelse af arbejdsopgaver i den kommende periode. Ud over den 

løbende drift er der følgende emner, der følges op på: 

• Næste fase af renovering af p-pladser - sydsiden gennemføres fra august 2024   

• YouSee: der skal aftales møde med foreningens kundekontakt. Den nærmere dagsorden 

skal overvejes, men kan både omfatte Internet (over fibernettet) og kabel-tv. Anne og 

Kristian deltager – og søger at inddrage 1-2 af vores medlemmer i arbejdet 

• Adgangen til Bunkeren: der skal gennemføres en udredning af muligheder, omkostninger 

og tid i relation til løsninger. Projektet drøftes på senere møde 

• Ejendomsvurderinger: det overvejes som nævnt på generalforsamlingen, eventuelt af 

afholde et orienteringsmøde – eventuelt i efteråret 

• Rotter: det overvejer at afholde et orienteringsmøde om mulige forebyggende 

foranstaltninger – drøftes på senere møde 

 

 

6. Gensidig orientering og eventuelt 

• Erik og Anne orienterede om aftale med Clever om opstilling af yderligere to standere på 

henholdsvis syd- og østsiden af fællesområdet – med hver to udtag til el-opladning. Den 

første idriftsættes formentlig i september 2024, den anden i 2025 

• Kristian orienterede om ny ovn til Bunkeren (den eksisterende virker ikke optimalt) 

• Kristian foreslog etablering af tv frem for projektor i Bunkeren – bestyrelsen tilsluttede sig 

dette. Kristian og Erik varetager dette 

Ref.  Peter 


